
Svar på interpellation om ersättning vid elektroniskt utskick av kallelse 
och handlingar 
 
Nej, vi avser inte avskaffa ersättningen. De flesta kommuner och landstings som 
har övergått till elektroniska handlingar erbjuder ledamöterna utrustning för detta. 
Vi har valt en billigare modell med denna ekonomiska ersättning. I 
interpellationen påtalas att nästa alla människor har dator hemma och det är 
sant, men just detta nästan, inte alla och att detta kräver en bärbar utrustning 
som inte alla har. Det är viktigt att inte någon förhindras av att deltaga i det 
politiska arbetet av ekonomiska orsaker. 
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